



CHASSIS **MTX4 TEAM**



Matière : Fortal 7022T6

REF: BTMN 102

Masse : 110 gr

Le châssis MTX4 Team a été conçu dans un esprit de compétition. Il est étudié pour avoir le meilleur compromis entre masse et rigidité.

La matière utilisée pour sa fabrication (Fortal 7022T6) est l'un des meilleurs aluminium du marché. Ce matériau a été choisi pour ses qualités de comportement lors des cycles de travail en Flexion et Torsion.

Sa rigidité (épaisseur 4 mm) et sa symétrie lui confère un comportement sain et équilibré lui permettant de travailler sur tout type de surfaces.



Material : Fortal 7022T6

REF: BTMN 102

Mass : 110 gr

MTX4 TEAM chassis plate was designed in a competitive spirit. It is studied to have the best compromise between mass and rigidity.

The material used for its manufacture (Fortal 7022T6) is one of the best aluminium of the market. This material is chosen for its qualities of behaviour at the time of the Torsion and operating cycles in flexion.

Its rigidity (thickness 4 mm) and its symmetry confers it a healthy and balanced behaviour enabling him to work on any type of surfaces.

